
 

ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

 
 ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΠΑΝΑΣ  

    Αναπληρωτής Γραμματέας Κοινοβουλευτικής Ομάδας- 
Βουλευτής Χαλκιδικής  

ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

                                                                                                                              17/11/2023 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς : Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ.  Αυγενάκη Ελευθέριο 

 

«Θέμα: Καθυστερήσεις   στις αποζημιώσεις των παραγωγών  για τα έτη 2022 & 2023 στη Χαλκιδική ». 
 
Οι εξαγγελίες και το αφήγημα,  τόσο της Κυβέρνησης όσο και του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης & 
Τροφίμων, για την καταβολή των αποζημιώσεων για καταστροφές σε φυτικό και ζωικό κεφάλαιο εντός 
του ίδιου έτους με το έτος της καταστροφής, δυστυχώς γι άλλη μια φορά πέφτουν στο κενό.  
 
Αρκετοί αγρότες τόσο στη Χαλκιδική όσο και στην υπόλοιπη Ελλάδα αναμένουν,  τις αποζημιώσεις από 
καταστροφές που υπέστησαν το έτος 2022 και 2023, σε φυτικό και ζωικό κεφάλαιο, χωρίς καμία 
ενημέρωση, πληροφόρηση και τουλάχιστον προσδιορισμό ημερομηνίας καταβολής αποζημιώσεων. 
 
Ζημιές από βροχοπτώσεις σε σύκα και επιτραπέζια σταφύλια τον Αύγουστο και τον Σεπτέμβριο του 2022 
αντίστοιχα, παγετός τον Μάρτιο του 2023, χαλαζόπτωση σε βερίκοκα τον Απρίλιο του 2023 στη 
Χαλκιδική, είναι κάποιες ενδεικτικές καταστροφές, για τις οποίες γνωστοποιήθηκαν στους 
ενδιαφερόμενους, τα ποσοστά των καταστροφών στην επίσημη ιστοσελίδα του ΕΛΓΑ, μέσω της 
προσωποποιημένης πληροφόρησης, αλλά η διαδικασία σταματά εκεί. 

Ενώ οι ζημίες που υπέστησαν οι παραγωγοί από διάφορους ζημιογόνους παράγοντες, όπως 
η βροχόπτωση, ο παγετός, το χαλάζι κ.α., έγιναν σε χρόνο προγενέστερο του ενός έτους, οι 
παραγωγοί αναζητούν πόρους και τρόπους να ξεκινήσουν το 2024, τις νέες καλλιεργητικές φροντίδες 
που απαιτούν οι καλλιέργειές τους, σε μια εποχή με δυσμενείς εξωγενείς παράγοντες, αφού τα 
καλλιεργητικά έξοδα αυξήθηκαν κατακόρυφα λόγω της ενεργειακής κρίσης και του πολέμου στην 
Ουκρανία και η κλιματική κρίση αλλάζει πλέον τα δεδομένα των καλλιεργειών. 

Δεδομένου ότι ο πρωτογενής τομέας τόσο στη Χαλκιδική όσο και στην υπόλοιπη χώρα δεν αντέχει άλλες 
απώλειες και καθυστερήσεις 

Δεδομένου ότι καμία επαγγελματική δραστηριότητα δεν μπορεί πλέον να ζει σε καθεστώς 
αβεβαιότητας 

Δεδομένου ότι το Υπουργείο και η Πολιτεία θα πρέπει να είναι αρωγός σε έναν από τους βασικότερους 
Πυλώνες της Εθνικής Οικονομίας 
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1. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε, ώστε να διεκπεραιωθούν το συντομότερο δυνατό οι διαδικασίες 
καταβολής αποζημιώσεων  για ζημιές που υπέστησαν το 2022 και 2023;  

  

2.Υπάρχουν εξασφαλισμένοι πόροι από τον ΕΛΓΑ για την καταβολή των απαιτούμενων 
αποζημιώσεων στους παραγωγούς της χώρας; 

  

3.Είναι στον προγραμματισμό και τον σχεδιασμό του Υπουργείου, η εφαρμογή προγράμματος 
ενημέρωσης χρονοδιαγράμματος αποζημιώσεων των παραγωγών, σε κάθε καταστροφή που 
συμβαίνει; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής Χαλκιδικής 

 

Πάνας Απόστολος 




